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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2012. június 27-én. 

Ülés helye:  PÁIOBK Kincses József Általános Iskola Kesztölc Iskola utca 68. 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Vöröskői István alpolgármester 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.- vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 

megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. Ismerteti a 

napirendet. 

A tervezett napirend: 
1. A Dorogi Kapitányság tájékoztatója a közrendről és közbiztonságról 

2. Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

3. Tájékoztató a Kesztölc SE  és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről. 

4. Beszámoló a Kincses József Általános Iskola 2011/2012-es tanévéről 

5. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

6. Egyebek 

Zárt ülés 

1. Kara Béla területén futó út  

2. Földbérlet, földvásárlás 

3. Kesztölcért kitüntetések nevesítése  

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirenddel egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztett napirendet. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 
1. Napirendi pont 

A Dorogi Kapitányság tájékoztatója a közrendről és közbiztonságról 

Málnás Zsolt: Néhány gondolattal kiegészíti a beszámolót. Sok változás történt az elmúlt 

időszakban: a körzeti megbízottak két csoportba kerültek beosztásra. Így most a kesztölci 

csoporthoz 5 település tartozik, de öt körzeti megbízott is van. Könnyebb a szervezés, az 5 fő 

körzeti megbízott, nem csak a korábban megszokott módon saját településen teljesít 

szolgálatot, hanem valamennyin. Az a cél, hogy sokkal több rendőri jelenlét legyen. Nem csak 

az ismert Sortán Miklós, hanem többi kmb.-s is megismeri a környék településeit.  

A jövőről. Az elmúlt évben kezdődött, a járőri állomány drasztikusan, 11 fővel emelkedett. 

Ezek között sok a fiatal, akik hamarosan végeznek, és önállóan fognak megjelenni a 

településeken. Mindig arról panaszkodtunk. hogy csak 1 járőrpáros van. Most így sokkal 

jobbak a körülmények.  
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Vöröskői István: 117-es úttal kapcsolatban milyen ráhatásuk van a közlekedés 

szabályozottságára? A Lencsehegyi útnál nem egyértelmű a helyzet, szép számmal volt 

baleset. Nem lehetne jelezni a veszélyt? 

Málnás Zsolt: Korábban több alkalommal jelezték. Egyeztettek a közútkezelővel. Sajátos 

módon a 117-es út az állatok évszázados vadútját keresztezi. A közútkezelő próbálta 

megoldani, de anyagi nehézségekre hivatkozva nem ment. A másik egyszerűbb, azt javasolja, 

hogy az önkormányzat egy egyeztetést javasoljon, ők jönnének. Nem biztos, hogy a jelenlegi 

szabályozás a legjobb. Az egyenes lenne a főút, a keresztezők az alsóbb rendűek, de táblák 

kihelyezése is segíthetne. 

Gaál Lajos: Abban egyeztek meg a közúttal, hogy ők megoldják. Az önkormányzat feltette a 

zsákutca táblát, de ők nem léptek. Akkor azt mondták, hogy a buszok közlekedési útvonala a 

mostani, célszerű őket védeni. A következő ülésre meg lehetne hívni a közutat. 

Kochnyák Sándor:  A kereszteződés megvilágítása is régóta téma. 

Málnás Zsolt:  Ez pénz kérdés. Sajnos a sorompós kereszteződésben sem ég már minden 

lámpa. Ki fizeti a áramot? 

Gaál Lajos: Elvileg ők. 

Nebehaj Rudolfné: A vagyon elleni bűncselekményekről szeretne hallani.  A felderítések 

arány folyamatosan nő. Ezek az elkövetők visszatérők? 

Málnás Zsolt: Sajnos ilyen is olyan is. Az ilyen fajta cselekmények száma megnőtt a híd 

átadása után. Utazó bűnözök.  Jön megy az országban. Szlovákiából is jönnek, gyorsan, majd 

elmennek. Ezzel megnehezítik a rendőrség munkáját. 

Nebehaj Rudolfné:  Nem jelent nekünk előnyt a zsákfalu? 

Gaál Lajos: Már nem vagyunk tipikusan zsákfalu, két bejárat van. 

Simonek Antal:  Személy elleni, miként készülnek erre? Megyében nagyon jók a mutatók, 

elégedettek  ezzel?  A kerékpárosok, gyalogosokat sokszor megbírságolják? Kerékpárosok? 

Vannak mindenféle rongálások. Erre nem tudnának nagyobb hatással lenni? 

Málnás Zsolt:  Személy elleni: ez az én személyes véleményem. Egyre gyakoribb a családi 

perpatvar az anyagiak miatt, tettlegességgel zárul. Ennek enyhítésére megalkották az 

ideiglenes megelőző távoltartás intézményét.  Azt a cél szolgálja, hogy kiemeljék a 

környezetből a bántalmazót. 

Gyalogosok, kerékpárosok:  2012. II. tv. jogalkotói szándék a jogkövető magatartás 

kikényszerítése. A közlekedési szabályt megsértőkre komoly pénzbírság, 5- 50 e Ft szabható 

ki. A korábbiak nem hozták meg azt az eredményt, amit vártak.  Például: tavaly decemberben 

Nagysáp környékén enyhén ittasan közlekedett egy személy, akit igazoltattak a rendőrök. 

Erősen sérelmezte, pedig ittasan, jelzőmellény nélkül az út mellett ment. Nem sokkal később 

valaki elütötte, meghalt.  

Itt az iskolában éppen jó helyen mondja, hogy keveset tudnak a gyerekek a viselkedésről, 

közlekedési morálról. Kerékpár: nem tudja azt mondani, hogy enyhébbek lesznek a 

büntetések. Nincs mérlegelési jogkör, csak részletfizetés. 

Radovics Istvánné: A körzeti megbízotti iroda silány kinézete kinek a hibája? 

Málnás Zsolt:  Nem biztos, hogy az a jó, hogy van egy elkülönült iroda, inkább az, ha az 

emberek között vannak. Ha felszabadulna az Önkormányzatnál egy kis hely, bent lehetne az 

egyik irodában. A kapitányság új épületbe költözött, de azért az anyagi források szűkösek. 

Radovics Istvánné: A polgárőrség leendő helyisége? 

Gaál Lajos: Van egy megállapodás a közös kialakításra. 

Simonek Antal: Tokod térfigyelő rendszer. Jobb az eredmény?  

Málnás Zsolt:  Nagy mértékben segít, jelentősen csökkent a bűncselekmény. Egyébként 

nagyon jó a kapcsolat a polgárőrökkel. Több jelzés érkezik a helyi polgárőröktől. 

Működtetnek közösen egy mátrix rendszert. Azt javasolja, hogy a helyi TV-ben kerüljön ki, 
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hogy nagyon jól működnek.  S ha lenne több jelentkező, aki akárcsak egy-egy nap szolgálatot 

tudna ellátni, az is jó lenne, nagy segítséget jelentene. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a rendőrség 2011. évi beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Dorogi Rendőrkapitányság 2011. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont 

Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

Radovics Istvánné: Miért nem lehetett rézsű beomlásánál megoldani a problémát? 

Gaál Lajos: Az ott lévő tulajdonosok nem járulnak hozzá, hogy lemenjünk. Sajnos csak 

magánterületen lehetett volna lemenni. Minden meg van, amit előzetesen kellett beszerezni, 

kivéve a hozzájáruló nyilatkozat. 

Kun János: A vízjogi engedélyt a hozzájáruló nyilatkozat megtagadása miatt nem lehetett 

megszerezni. 

Kochnyák Sándor:  A Szent Kelemen téren  el lesz helyezve egy régi szőlőprés. Az alap 

kialakításához szükség lenne az építészúr szakértelmére. 

Radovics Istvánné: Kun urat is be kellene választani a bizottságba. 

Szivek Péter: A Idősek Klubjánál egy járda kellene, meg kellene nézni, hogy mennyibe 

kerül.  

Gaál Lajos: Egy híd javításáról volt ott szó, amit a közútkezelő elkészített. 

Kun János: Nincs tovább járda és nem is férne el. 

Nebehaj Rudolfné:  A Rendezési terv hogy áll? 

Kun János: Viszonylag hamar, még ebben az évben elkészülhet. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a z építésügyi igazgatás beszámolójának elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az építésügyi igazgatás munkájáról szóló 

beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Beszámoló a Kincses József Általános Iskola 2011/2012-es tanévéről 

Nagyné:  A társulás további sorsáról még nem lehet nyilatkozni, de a jó kapcsolatot feltétlen 

meg szeretné őrizni az intézmények között.  A gyerekek megtartása a cél, nehéz, mert sok a 

csábítás a környező településekről. A jövőbeni elképzelésekről: beneveztek egy egészséges 

életmódot elősegítő lovas terápiába.  Szeptembertől lehet részt venni benne.  Külön köszöni 

Molnár úr, a mezőőr tevékenységét, aki az iskolában nagyon érdekes foglalkozást szervezett 
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az erdőben élő állatokról, az erdőben elvárható viselkedésről, környezet kímélésről. Szeretne 

egy olyan előadást tartani, ahol a közvetlenül a természetben találkozhatnának a gyerekek 

mindazzal, ami most az épület falai között hangzott el. Tagintézmény-vezető asszonynak 

megköszöni a szavaló versenyek rendezését, a kesztölci önkormányzat támogatását. Társulás: 

bemutató órák: belső továbbképzések, módszertanilag is többek lettünk. A hibákat javítani 

kell: önértékelés fontos, a gyengeségeket is fel kell ismerni. A tanévzáró után egy hetet 

Németországban töltött, ahol a nemzetiségi nyelvoktatásról hallgatott meg egy kurzust. Az 

elhangzottak nem csak a német, hanem a szlovák nyelv oktatásában is segíthet a 

pedagógusoknak, így azt tervezi, nyelvi továbbképzéseket tart szeptembertől a kollégáknak.  

Gaál Lajos: Megköszöni a tevékenységet.  

Simonek Antal: Az vád éri a szülőket, hogy  sok gyereket elvisznek máshova, mert a szlovák 

nyelv nem sokat ér. Már az óvodából ide kellene irányítani őket.  

Tordáné Petrik Etelka: Az óvodával jó a kapcsolat, ismerkedünk a gyerekekkel, meghívjuk 

őket. Több terv is van ezzel kapcsolatban. Szlovákban lényeges a hagyományok ápolás, de a 

szülők már nem tudnak a gyerekeknek segíteni.  Alsó tagozatban nincs is ezzel probléma. A 

szlovákos kollégákkal már beszéltünk erről. Lesz továbbképzés, hogy a gyerekek is szívesen 

tanuljanak szlovák nyelvet. Vannak azonban, akik már óvodás kortól angolra járatják a 

gyerekeiket. Egy munkacsoportot fogunk alkotni, éves programtervet dolgozunk ki 

augusztusban. Magát az iskolát a kollégák segítségével népszerűsítjük egy kicsit. Legfőképp a 

szülőket kell meggyőzni. 

Radovics Istvánné: Jól ismeri az intézmény helyzetét, ismeri a nehézségeket is, de mint 

képviselő azt szeretné, hogy ide járjanak a gyerekek. Azt viszont el kell ismerni, hogy a 

pedagógusok nagyon sok rendezvényen részt vettetek, hidegben, melegben. Törekedtetek 

arra, hogy színvonalas munka történjen az intézményben. A kompetencia méréseken évekre 

visszamenően jók az eredmények. Ha innen közelítjük meg a dolgokat, jó az eredmény. A 

gyerekek megtartásának módszereit kellene tovább fejleszteni. 

Tordáné Petrik Etelka: Tudja a problémákat, a nyár végi megbeszélésen külön pont lesz ez. 

A kollégák hallani fogják az ötleteit és várja az övékét is.  

Nebehaj Rudolfné:  Megköszöni a munkát, egy kérdés: mennyi az érdeklődés és a  a 

lemorzsolódás az elsőben kezdett angol szakkör esetén?  

Tordáné Petrik Etelka: Lenne többre is igény. Menet közben 1-1 gyerek morzsolódik le. 

Gaál Lajos:  Megköszöni a munkájukat.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a PÁIOBK Kincses József Általános Iskola 2011/2012-es tanévéről szóló 

beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a PÁIOBK Kincses József Általános Iskola 

2011/2012-es tanévéről szóló beszámolóját. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Napirendi pont 

Tájékoztató a Kesztölc SE és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 

 

Gaál Lajos: Üdvözli a Leányvár Judo SE vezetőjét, Pluger Antalt.  Folyamatosan kapjuk a 

beszámolókat. Örömmel látják, hogy a kesztölci gyerekek milyen jó eredményeket érnek el. 
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Pfluger Antal: A most beadott beszámoló a tavalyi évről szól.  Kiegészíti azzal, hogy idén 

két leányversenyző meghívást kapott Brazíliába. 

Radovics Istvánné: Hány kesztölci gyerek van? 

Pfluger Antal:  22 fő Itt heti egy edzés van, de többen átjárnak Leányvárra is.. A finaszírozás 

a judoban sajátságos.  Csak akkor van finanszírozás, ha van olimpiai A keret tag. Így kerültek 

tatabányai, pécsi stb. tagok is a keretbe. 

Kochnyák Sándor: Megköszöni, hogy a kesztölci gyerekekkel is lelkiismeretesen 

foglalkoznak. 

Pfluger Antal:  El kell gondolkodni, hogy a kesztölci iskolában is hogyan fognak megfelelni 

a mindennapos testnevelés igényeinek. A leányvári iskolában az alsó tagozatosok hetente egy 

alkalommal judo edzésen vesznek részt. Ez még nem igazi felkészítés, viszont az 

alapelemeket megtanulják.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a Leányvári Judo SE tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja Leányvári Judo SE tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Kalásziné Kara Gyöngyi: A helyi labdarúgó szakosztály jelentős pénzösszeget nyert 

pályázaton, melyet az öltöző felújítására és mezek vásárlására fordíthat. Növelni kellene a 

szponzori támogatást, mert csak az önkormányzattól kapott támogatás nem elég.   

Kochnyák Sándor: Rendeződött-e a az egyesületi elnök bejegyzése a cégbíróságon, mert az 

előző elnök nem lett bejegyeztetve, így még mindig a több éve leköszönt elnök neve szerepel 

a nyilvántartásban. 

Kalásziné Kara Gyöngyi: Folyamatban van az ügy. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölc SE tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja Kesztölc SE tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos:  

 a hagyományainknak megfelelően a két önkormányzat nevében  köszöntöttük 

pedagógusainkat  
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 hastáncesten mutatkoztak be községünk és a környék hastáncosai. Jó hangulatú, telt 

házas rendezvény volt, melynek fő szervezője a Művelődési Ház részéről Pelczer 

Ágnes. 

 tárgyaltam a megyei földhivatal vezetőjével községünk közigazgatási területe 

térképének frissített változatáról 

 telephely ellenőrzés volt a SZASZ Kesztölci telephelyén  

 a a Katasztrófavédelmi igazgatóság ellenőrzést tartott községünkben. A vizsgálat a 

fasorok ellenőrzésére irányult. Mivel az elmúlt években tervszerűen ellenőriztük és 

távolítottuk el a veszélyesnek ítélt fákat, mindent rendben találtak. 

 a Széchenyi Programiroda tartott tájékoztatót Tatabányán a pályázatokról. 

Bemutatkoztak a tanácsadók, akiknek feladata az önkormányzatok segítése a pályázat 

előtt, alatt és az elszámolásoknál. 

 a Magyar Közút esztergomi mérnökségének új vezetőjével tárgyaltam az utak 

karbantartásáról. 

 két TÁMOP pályázatról tárgyaltam pályázatírókkal. Az egyik pályázat – oktatási 

társulásunk pályázik – az óvodai pedagógusok továbbképzése, kreditpontok 

megaszerzése, valamint óvodai bútorvásárlást támogat, a másik pályázat községi 

egészségnapra és óvodai , iskolai úszásoktatáshoz nyújt anyagi támogatást. Mindkét 

pályázat 100 %-os támogatottságú. 

 részt vettem a PÁIOBK Kincses József Általános Iskola tanévzáró ünnepélyén és a 

végzősök ballagásán.  

 az esztergomi Szent Adalbert Központban tárgyaltam dr.Käfer István  professzor úrral 

a 2013.évi Cirill és Method ünnepségen való részvételről.  Dr Erdő Péter bíboros úr 

kérésére kesztölci zarándoklatot szervezünk az olmützi ünnepségre, melynek várható 

időpontja:2013. július 

 a volt tsz majorban ellenőriztük a vállalkozások telephelyeit Hervainé Kain Ildikó 

főelőadóval. Megállapítottuk, hogy az ott található telephelyek működése nem 

rendezett, ezt a vállalkozásoknak záros határidőn belül rendezniük kell. A nyár 

folyamán tervezünk egy átfogó ellenőrzést községünkben működő vállalkozások 

telephelyein. 

 - telt ház előtt (kb: 180 néző) nagy sikerrel mutatták be amatőr színjátszóink Agatha 

Christie: A vád tanúja című művét. 

 Június 23-án tartottuk a II. Apák Napja – Családi napot. Jó hangulatú, sikeres 

rendezvényünkön többek között részt vettek a testvértelepülések küldöttségei is. 

 június 26-án – kedden – a hivatalban találkoztunk dr.Völner Pál államtitkár úrral. A 

megbeszélésen segítséget kértünk az Öregfalu autóbuszjáratának beindításához, 

valamint az MVH pályázati elszámoláshoz. A rövid beszélgetést a Művelődési Ház és 

az Egészségház megtekintése követte. Államtitkár úr ígérete szerint gyakrabban 

megfordul községünkben, hogy gondjaink, problémáink megoldásában segítségünkre 

lehessen. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata a két ülés között történtekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történtekről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

6. Napirendi pont 

Egyebek 

 

Nebehaj Rudolfné:  Nem elégedett a kesztölci honlap tartalmával, szerinte ráférne egy alapos 

megújulás.   

Gaál Lajos: Már tervek megvannak. Reméli a nyári szabadságok után megújulva indulhat 

újra. 

 

Az ülésen más nem hangzott el, a polgármester megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 

bezárta. A továbbiakban az ülés zárt ülésen folytatódik. 

 

 

 

Zárt ülésen hozott határozatok: 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata „Kesztölcért” kitüntetés adományázásáról  
 

Kesztölc község Képviselő-testülete Kesztölcért emlékplakettet adományoz Matula Istvánnak. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. augusztus 20. 

  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2012. (VI. 27.) KKÖKt. 

határozata „Kesztölcért” kitüntetés adományázásáról  
 

Kesztölc község Képviselő-testülete Kesztölcért emlékplakettet adományoz Krázsik 

Róbertnek. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. augusztus 20. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                jegyző 

 


